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SPRAWOZDANIE nr 1 

Z ZEBRANIA RADY RODZICÓW 

  

przygotowane przez: 

Magdalenę Mierzejewską 

Poniedziałek, 18.09.2023 godz 

  

Agenda: 
1. Otwarcie zebrania przez Panią Dorotę Smolińską, Dyrektora Szkoły; 

2. Podsumowanie działalności RR w roku szkolnym 2022/23 

3. Wybory Prezydium RR oraz komisji rewizyjnej i wycieczkowej; 

4. Uchwalenie składki na Fundusz RR w r. szk. 2023/24 

5. Uchwalenie kwoty za zajęcia dodatkowe organizowane przez RR 

6. Ustalenie terminarza spotkań RR na rok szkolny 2023/24 

7. Wolne wnioski 

 

W zebraniu RR wzięło udział 37 osób, w tym 34 oficjalnych reprezentantów z 40 klas – co 

stanowi kworum i umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów.  

W wyborach do Prezydium RR oraz do Komisji Rewizyjnej i Komisji Wycieczkowej wzięło 

udział 34 uczestników spotkania. 

Lista obecności do wglądu u Przewodniczącego. 

 

1. Spotkanie otworzyła, zebranych przywitała Pani Dorota Smolińska Dyrektor Szkoły. 

Dyrektor szkoły udzieliła odpowiedzi na szereg zgłoszonych pytań min.: 

- o możliwość założenia dodatkowego monitoringu boiska szkolnego. P.Dyrektor 

poinformowała o braku możliwości dołożenia dodatkowych kamer do już istniejącego sytemu 

monitoringu szkolnego, w ramach którego działają kamery wewnątrz budynku oraz kamery 

przy drzwiach. Ewentualna instalacja nowych kamer na boisku szkolnym może zostać 

przeprowadzona jedynie przez gminę. Kamery zostałyby podłączone do monitoringu 

gminnego, w ramach którego działają już istniejące kamery na boisku. 

- basen kl 3 – Dyrektor wyjaśniła, że budżet szkoły obejmuje okres od stycznia do końca 

grudnia, w związku z tym na ten moment dzieci z klas 3 mają zapewnione zajęcia na basenie 

do końca roku kalendarzowego. W nowym budżecie będzie wpisana kontynuacja zajęć 

- możliwość uczestniczenia przez naszą Szkołę w projekcie dotyczącym zdrowia 

psychicznego młodzieży „Młode Głowy”. Pani Dyrektor zapoznała się z materiałami 

projektowymi i aktualnie czeka na opinie PCPR w tej sprawie. Wątpliwości Dyrekcji budził 

sposób sformułowania pytań (pytania sugerujące odpowiedź). 

 

Następnie pani Dyrektor opuściła zebranie pozostawiając dalsze prowadzenie 

Przewodniczącemu RR w r. szk. 2022/23 Rafałowi Krzyżanowskiemu. 

 

Uaktualniono listę kontaktową obecnych na zebraniu członków RR 

 

2. Przewodniczący podsumował ostatni rok pracy RR 

- przeprowadzone akcje AKLA i DOWAR. Podziękował koordynatorom – Katarzynie Bilbin 

oraz Marii Kiser za sprawny nadzór nad realizacją działań programowych 

- założenie nowej strony internetowej RR – podziękował Aleksandrze Kępce za 

przygotowanie strony. Koordynatorami strony internetowej RR są Aleksandra Kępka oraz 

Przewodniczący Rafał Krzyżanowski. 
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- przebieg spotkań – Przewodniczący podziękował Annie Smoczyńskiej za organizację i 

koordynowanie spotkań hybrydowych. 

3. Wybory do Prezydium Rady Rodziców, Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Wycieczkowej; 

Jednogłośnie wybrano Komisję Skrutacyjną w składzie: Bartłomiej Brzeziński i Maria Kiser. 

 

W czasie zebrania RR Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowania nad wyborem władz 

RR na kolejną kadencję, rok szkolny 2023/2024. 

 

W głosowaniu jawnym, jednogłośnie przyjęto uchwałę o wyborze do Zarządu 1 Zastępcy ds. 

małej szkoły oraz 3 zastępców w bieżącej kadencji, a także 3 osobowej Komisji Rewizyjnej i 

3 osobowej Komisji Wycieczkowej. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania przez aklamację Komisja potwierdziła jednomyślny 

wybór: 

 Na Przewodniczącego: Rafał Krzyżanowski 
 Na Zastępcę Przewodniczącego ds. „małej szkoły”  -  Julia Tomczuk 
 Na Zastępcę Przewodniczącego – Jacek Kołcz (kandydat wstrzymał się od głosu) 
 Na Zastępcę Przewodniczącego – Aleksandra Kępka (kandydat wstrzymał się od 

głosu) 
 Na Zastępcę Przewodniczącego – Artur Leszczyński (kandydat wstrzymał się od 

głosu) 
 Na Sekretarza: Magdalena Mierzejewska (kandydat wstrzymał się od głosu) 

 

Wybór na Skarbnika. 
Jednomyślnie ustalono, iż ze względu na dużą ilość obowiązków i ogromną 
odpowiedzialność funkcjonariusza, w roku 2023/24 funkcja Skarbnika będzie piastowana 
przez Skarbnika oraz 2 zastępców.  
Zgłoszono następujących kandydatów: Katarzyna Bilbin, Marta Rogozińska, Jakub 
Jarzyński.  
Komisja Skrutacyjna zarządziła głosowanie tajne, po zebraniu głosów i 
przeliczeniu ustaliła wyniki jak niżej. 

 Funkcja Skarbnika: Marta Rogozińska – 18 głosów wagi 1 
 Funkcja 1-ego Zastępcy – Jakub Jarzyński – 8 głosów wagi 1 i 20 głosów wagi 2 
 Funkcja 2-ego Zastępcy – Katarzyna Bilbin – 8 głosów wagi 1 i 8 głosów wagi 2 

 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania, Komisja Skrutacyjna potwierdziła wybór 

Komisji Rewizyjnej w składzie: Jagna Ukleja, Maria Kiser, Anna Bekier. 

 

Poprzez aklamację wybrano skład Komisji Wycieczkowej: Magdalena Gajda, Sylwia 

Bogucka, Marta Rogozińska. 

 

Załącznik do niniejszego sprawozdania stanowi Protokół Komisji Skrutacyjnej z 

przeprowadzonych wyborów. 

 

4. Ustalenie składki na Fundusz RR na rok szkolny 2023/24,  

Większością głosów (29 głosów za; 5 osób było za podniesieniem składki) uchwalono 

składkę deklarowaną na poziomie 130 zł. 

Ustalono, że: 

- deklaracje dot. tej składki zostaną zebrane na następnym zebraniu rodziców; 

- wpłaty na RR mają być robione do skarbników klasowych, Skarbnicy klasowi mają 

dokonać jednego przelewu na konto RR. Do wpłaty powinien zostać załączony dokument 
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potwierdzający ilość i wysokość wpłat w danej klasie (lista z kwotami) oraz wniosek o zwrot 

premii klasowej za terminową wpłatę. 

- Składka powinna być przelana na konto RR do 30.11.2023, aby klasie przysługiwał zwrot 

gotówkowy w wysokości 20% kwoty zadeklarowanej. 

 

5. Ustalenie kwoty za zajęcia dodatkowe dofinansowane ze środków RR. 

 

Wyłoniono Komisję ds. zajęć dodatkowych w składzie: 

- koordynator – Magda Czech 

- Joanna Antanavicius 

- Marta Rogozińska 

Szczegóły dotyczące wysokości opłat za zajęcia dodatkowe zostaną podane w najbliższym 

czasie. 

 

6. Wolne wnioski 

 

- Jeden z rodziców z kl.8 zgłosił konieczność przedyskutowania z Dyrekcją zasad oceniania  

zachowania w szkole. 

Poruszył problem podwójnego karania (co jest niezgodne ze statutem Szkoły) o raz wyraził 

swój niepokój związany z nierównymi szansami naszych uczniów względem uczniów innych 

szkół, które nie mają tak rygorystycznego systemu oceniania. 

- Zgłoszono również potrzebę przedyskutowania z Dyrekcją konieczności chodzenia w 

mundurkach 

- Magdalena Mierzejewska zgłosiła konieczność zainstalowania dodatkowych stojaków na 

rowery przed szkołą. O godzinie 7.30 trudno znaleźć wolne miejsca. Pojawił się pomysł by 

zgłosić Gminie potrzebę montażu stojaków przed szkołą na terenie gminnym, gdyż Dyrekcja 

nie widzi przestrzeni na taką inwestycję na terenie Szkoły. 

 

 

 

O godz. 21:00 Przewodniczący zakończył zebranie. 


